



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM
HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111

Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓



傳媒參考資料
Press Materials

採訪邀請 (更新)

香港民研移師黃竹坑之「香港民研會議中心」 發佈定期調查及限聚指數

香港民意研究所之香港民意研究計劃(香港民研)將於今日(5月5日)下午，在其重新佈置和命名的「香港民研會議中心」舉行發佈會，發放立法會議員民望、台灣及西藏問題的最新調查結果及限聚指數現場評論。發佈會原定於星期二舉行，但由於5月4日為「香港民研成立日」，為研究所假期，故延後一天。

踏入2021年，香港民研已經展開(或即將展開)多項新發展，會在是日發佈會中再作簡介。發佈會詳情如下，歡迎傳媒派員採訪：

日期：2021年5月5日(星期三)
時間：下午2時30分
地點：黃竹坑業興街11號南匯廣場B座5樓7室「香港民研會議中心」
講者：香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀
浸會大學政治及國際關係學系副教授、 陳家洛
比較管治及政策研究中心總監、選舉
觀察計劃成員
香港民意研究所經理(數據科學) 戴捷輝
限聚指數評論嘉賓：香港教育中心商會副主席 任偉豪

香港民研亦會透過 Facebook Live 進行視像直播，並透過 Facebook Messenger 接受提問。傳媒參考資料會於當日的發佈會開始後上載至研究所網站，請掃描此邀請函右上角的二維碼以瀏覽相關資訊。如有查詢，歡迎致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡黃先生。

2021年5月5日



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM
HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111
Fax 傳真: (852) 3705 3361
Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong
香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓



傳媒參考資料
Press Materials

Press Invitation (Update)

HKPOP will move to its “HKPORI Conference Center” in Wong Chuk Hang today to release its latest tracking surveys and GGPI commentary

The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) will hold a press conference **today (May 5) afternoon** at its newly renovated and re-named “HKPORI Conference Center” to release the latest popularity ratings of Legislative Councillors, survey results on Taiwan and Tibetan issues, and a live commentary on the “Group Gathering Prohibition Index” (GGPI). The press conference was originally scheduled for Tuesday, but because May 4 is the “Foundation Day of HKPORI” which is a HKPORI holiday, it was postponed for one day.

As we entered 2021, HKPOP has embarked, or will soon embark, on many new developments. More information will be provided at today’s press conference, details as follows:

Date: May 5, 2021 (Wednesday)
Time: 2:30 pm
Venue: **“HKPORI Conference Center”, Unit 7, 5/F, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang**
Speakers: Robert Chung President and CEO, HKPORI
Kenneth Chan Associate Professor, Department of Government & International Studies, HKBU; Director, Comparative Governance & Policy Research Centre; Member, Election Observation Project
Edward Tai Manager (Data Science), HKPORI
GGPI Commentator: Yam Wai-Ho Vice Chairman of The Hong Kong Chamber of Education Centres

HKPOP will also broadcast the press conference through Facebook Live and take questions through Facebook Messenger. All press materials will be uploaded to our website as soon as the press conference starts on that day. Please scan the QR code at the top right corner of this invitation to access such information. For enquiries, please contact Mr Wong at 6641 2363 or by email at enquiry@pori.hk.

May 5, 2021